
 

 

 
 

Tesla is committed to supporting the popularisation of electric vehicles by offering exclusive Green 

Mobility Privileges to you. 為致力支持推動電動車普及化，Tesla 為你提供專屬綠色交通禮遇。 

 
 

HKICPA Members, Students and Staff 

 
 
Exclusive Privileges of Tesla Corporate Program | Tesla企業計劃專享禮遇 

Tesla Model 3* Tesla Model Y* 

HK$10,000 & Priority Delivery優先交付 HK$20,000 & Priority Delivery優先交付 

Model 3 Rear-Wheel Drive and Model Y Rear-Wheel Drive can be combined with 0% Interest-free Installment Loan Program and other 
exclusive programs, offering a total value of up to HK$55,000 privileges. Terms and conditions apply, please contact us for details. 

Model 3後輪驅動版本及Model Y後輪驅動版本可配合 0%免息分期貸款計劃和其他專屬計劃，獲得總值高達 HK$55,000的購車禮
遇。受條款及細則約束，詳情請向我們查詢。 

 

 
 

 
Program Details 計劃詳情 

Contact us to schedule a test drive and learn more.  

(Mon - Sun, 10AM - 6PM)  

如需聯絡產品專員或試駕，請在辦公時間致電預約  

(星期一至日，早上 10 時至晚上 6 時) 

3974-0254 
 

*0% Interest-free Installment Loan Program and other exclusive programs are only applicable to selected brand new Model 3 Rear-Wheel Drive and Model Y Rear-Wheel Drive. The offers are available from 
4 July 2025 to 30 September 2025. All offers are limited and on a first-come-first-served basis. You are required to apply for the offers with valid identification proof and settle HK$30,000 initial payment 
within 3 days upon your order date, join InsureMyTesla Insurance Program and complete delivery process in Hong Kong within 1 month upon the VIN Match date or before 30 September 2025, whichever 
comes first. Terms and conditions apply, please check with us before placing order. Tesla reserves the right to change any terms and condition without prior notice, including cancel, terminate, revise or 
change the offers. In the event of any dispute, Tesla reserves the right of final decision. *0% 免息分期貸款計劃及其他專屬計劃只適用於指定全新 Model 3後輪驅動版本及 Model Y後輪驅動版本。優
惠期為 2025 年 7 月 4 日至 2025年 9 月 30 日，名額有限，先到先得。閣下必須在訂車日起計 3 日內遞交有效的身份證明和繳付 HK$30,000 首期付款，參加 InsureMyTesla我的 Tesla 保險
計劃，並必須於車輛配對日起一個月內或 2025 年 9 月 30 日或之前（以先達者為準）在香港完成交付。優惠受條款及細則約束，請在訂購前向我們查詢。Tesla 保留隨時修訂本優惠任何條款及
細則之權利，包括取消、終止、修改或停止優惠，而毋須另行通知。如有任何爭議，本公司保留最終決定權。 

 


